

Date: 29th June 2025

التاريخ: 29 يونيو 2025

Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

Subject: Supplementary Disclosure regarding the results of the Board of Directors Meeting of National Petroleum Services Co. K.S.C. (Public)

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن نتائج اجتماع مجلس الإدارة بتشكيل مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية ش.م.ك (عامة)

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter Four of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached herewith is the supplementary disclosure form for the Board of Directors meeting of National Petroleum Services Co. K.S.C. (Public).

مرفق طية نموذج الإفصاح المكمل لإجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية ش.م.ك (عامة).

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير,,



Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO

مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

29/06/2025		Date / التاريخ
National Petroleum Services Co. K.S.C. (Public)	الشركة الوطنية للخدمات البترولية ش.م.ك (عامة)	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company
Results of the Board of Directors Meeting regarding the formation of the Board of Directors of National Petroleum Services Company K.S.C. (Public)	نتائج اجتماع مجلس الإدارة بتشكيل مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية ش.م.ك (عامة)	عنوان الإفصاح Title of Disclosure
25/06/2025		تاريخ الإفصاح السابق Date of previous Disclosure
We would like to inform you that the Board of Directors of National Petroleum Services Company K.S.C. (Public) was convened on 29/06/2025 at 1:30 PM The meeting resulted in the following appointments: 1. Sheikh. Sabah Mohammad Abdulaziz Al-Sabah – Chairman of the Board. 2. Mr. Muhaiman Ali Sayed Nasser Al-Behbehani – Vice Chairman of the Board and Chief Executive Officer. 3. Sheikh. Hamad Jaber Faisal Al-Sabah – Board Member. Independent. 4. Ms. Ghada Eissa Ahmad Khalaf – Board Member. 5. Mr. Sadoun Abdullah H. Mohammad Ali – Board Member. 6. Mr. Mohammad Fahad Mohammad Al-Ajmi – Board Member. Independent. 7. Mr. / Mohammad Abdullah Al-Hadlaq – Board Member.	نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية ش.م.ك (عامة) قد اجتمع بتاريخ 2025/06/29 وذلك في تمام الساعة 01:30 مساءً ، وقد افضى الاجتماع إلى تشكيل المجلس وفقاً لما هو آتي: 1. الشيخ/ صباح محمد عبدالعزيز الصباح - رئيس مجلس الإدارة. 2. السيد/ مهيمن علي سيد ناصر البهبهاني - نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي. 3. الشيخ/ حمد جابر فيصل الصباح - عضو مجلس إدارة (مستقل). 4. السيدة/ غادة عيسى أحمد خلف - عضو مجلس إدارة. 5. السيد/ سعدون عبدالله حسين محمد علي- عضو مجلس إدارة. 6. السيد/ محمد فهد محمد العجمي - عضو مجلس إدارة (مستقل). 7. السيد/ محمد عبدالله الهدلق - عضو مجلس إدارة.	التطور الحاصل على الإفصاح Updates that occurred to the Disclosure
None	لا يوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The Financial impact of the update (if any)